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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nincs több CT a kórházainkban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Eurostat adatai szerint Magyarországon tízből nyolc, hetvenöt év alatti honfitársunk olyan 
betegségben hal meg, amely elkerülhető lett volna hatékony egészségügyi ellátással. Többek között 
a CT-készülékek segítségével felállított helyes diagnózissal. Ennek ellenére Magyarországon 
egymillió lakosra 2016-ban csupán kilenc készülék jutott. Az Európai Unió országai közül 
arányaiban a legkevesebb.

A marcali kórházban sincsen CT. Pedig Móring József Attila, fideszes országgyűlési képviselő 
2014-ben megígérte, hogy a kórházból sürgősségi centrum lesz, elkészül a mentőhelikopter-leszálló,
és CT-berendezés is segíteni fogja a betegek gyógyítását. Nem kell ahhoz egészségügyi 
szakembernek lenni, hogy lássuk: ebből semmi sem valósult meg. Joggal érezhetik tehát a helyiek, 
a Fidesz-kormány becsapta őket.

Nagyatádon, egy Marcalinál kisebb lélekszámú településen viszont nemrég vettek CT-t. Az más 
kérdés, hogy a gép részben kihasználatlanul áll, mert a Fidesz-kormány nem finanszírozza a 
képalkotó diagnosztikát járóbeteg-ellátásban. Nekik így több tízezer forintot kell fizetniük a 
vizsgálatért.

Tisztelt Miniszter Úr, Ön orvosként pontosan tudja, mennyiben segíti a helyes diagnózis felállítását,
a betegek gyógyítását egy CT-berendezés.

Tisztelettel kérdezem ezért:

Miért nincs több CT a kórházainkban? Ahol pedig van, ott miért nem biztosítanak elegendő forrást a
vizsgálatok elvégzéséhez? 



A nagyatádi kórház CT-készülékének beszerzésére mennyi közpénzt fordított a Kormány? 

Mi az oka annak, hogy a Móring József Attila által megígért kórházi fejlesztések és a CT beszerzés 
hosszú évek óta nem valósul meg Marcaliban? 

Várom megtisztelő válaszát.

dr. Steinmetz Ádám
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